



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2019-06-17

Tid: 18.30-20.00
Plats: Finnesbostugan

Närvarande: Susanne Svedberg
Peter Jönsson
Måns Lundin
Jeanette Sigenstam
Claes Hassellund
Charlotta Nilsson Skarin
Inge Arvidsson

1. **Ordförande välkomnar och inleder mötet**
2. **Genomgång av föregående protokoll**
3. **Genomgång av beslutspunkter:**

Styrelsens arbete:

Fortsatt diskussion kring styrelsens roll och arbete. Information om styrelsens medlemmar upplagt på hemsidan.

Spårkarta: Förslag från Ban- och spårkommittén att Bo Herdersson tar fram spårkarta för en kostnad på ca 7-10.000:-. Peter kollar med Bo för mer fakta kring kartans utformning innan beslut kan tas.

Struktur och förväntningar på de olika kommittéerna: Claes tar fram ett utkast.

Hemsidan: Måns har pratat med Martin och Jan som båda har admin inlogg (även Tina). Någon i varje kommitté har även admin inlogg. Charlotta tar fram lista på alla med admin-behörighet. Diskussion kring att någon i styrelsen skall ha admin inlogg. Beslut vem/vilka vid kommande möte. Måns väljs som hemsidesansvarig.

Finns fördelar med att ha kvar hemsidan via idrottenonline. Design och gränssnitt kan utvecklas på hemsidan ändå. Vem kan i så fall göra detta? Fortsatt diskussion på nästa styrelsemöte. Strukturen på hemsidan behöver ses över. Även viktigt att hemsidan hålls uppdaterad. De olika kommittéernas information måste vara aktuell vilket behöver vara en prioriterad åtgärd.

4. **Diskussionspunkter:**

Trastens Facebook sida: se över vilka som skall vara administratörer framöver och vad deras ansvar skall vara.

Förslag till policy på FB påbörjad av Tina och diskuterad i styrelsen för knappt ett år sedan. Alla i styrelsen tittar på detta arbetsmaterial till nästa möte för vidare diskussion då (ligger nu i styrelsens flöde).

Framtidsdagarna: Sammanställningen från framtidsdagarna med styrelsens prioriteringar är inte kommunicerad i de olika kommittéerna ännu vilket är något som behöver göras. Fortsatt arbete kring detta vid kommande styrelsemöte. Mycket av det som åligger styrelsen att göra och är prioriterat som 1:or är påbörjat.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2019-06-17

5. Informationspunkter:

Sektionsavstämning:

Barn- och ungdomskommitté:

Träningsarna flyter på bra. Stängning av grupperna har fungerat och ny pröva på-träning kommer att erbjudas efter sommaren.

Stugkommitté:

Inget på gång nu. Scenen nästa steg i reoveringen och därefter dambastun. Claes kollar vad som gäller för krav och riktlinjer gällande bidraget från kommunen.

Cykelkommitté:

Inget datum framtaget för KM ännu. Fungerar bra med träningen.

Skid- och löpningskommitté:

Träningen flyter på som planerat.

Ban- och spårkommitté:

Spårkarta på gång.

Kassör:

Ekonomin är stabil. Behov av att arbeta vidare med budget och ekonomisk planering framöver.

Klädansvarig/ shop:

De nya löparkläderna har kommit. Ser fina ut.

6. Övriga frågor

Öresjön runt; något mindre antal deltagare i år ffa på familjerundan. Möjlig orsak är vädret. Behov av ny tävlingsledare nästa år då det troligen är så att Tommy vill släppa uppdraget. Susanne kollar med Tommy.

Avslutning för barn- och ungdomsträningen; Det finns sponsringssockar i förrådet som är av mindre storlek. Beslut tas att dessa skall lämna ut till barn- och ungdomar på träningsavslutningen. Det kommer även bjudas på hamburgare som är överblivna och ligger i frysen.

Svenska friidrottsförbundet och Västergötlands friidrottsförbund; behov av att ändra adress till dessa så att posten fortsättningsvis går till Claes.

Medlemslotteriet; 9 osålda lotter.

Policy GDPR; Susanne tar fram förslag.

7. Nästa möte

Onsdagen den 14 augusti kl.18.30 vid stugan.